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Rada Miejska w Sławnie 

 

Protokół nr L/2023 

Wygenerowany z programu eSesja.pl oraz uzupełniony przez protokolanta. 

INTEGRALNĄ CZĘŚCIĄ PROTOKOŁU JEST NAGRANIE AUDIO-VIDEO Z SESJI, 

DOŁĄCZONE DO PROTOKOŁU (dostępne w biurze Rady Miejskiej, na stronie internetowej 

oraz w BIP Urzędu Miejskiego w Sławnie, a także na kanałach w systemach streamingowych). 

Sesja 28 lutego 2023r. 

  

Obrady rozpoczęto o godz. 09:00, a zakończono o godz. 10:08. Sesja odbyła się w budynku 

Urzędu Miejskiego w Sławnie w sali nr 32. Prowadziła ją Przewodnicząca Rady Miejskiej  

w Sławnie – Marzena Łużyńska. 

W posiedzeniu wzięło udział 15 radnych: 

1. Marcin Bojaryn  

2. Bartosz Bukowski  

3. Joanna Iwko  

4. Bożena Kallaur  

5. Paweł Kopczyński  

6. Marzena Łużyńska  

7. Dominik Margielewski  

8. Maciej Motyl  

9. Marcin Podolski  

10. Adam Poprawski  

11. Ewelina Stach  

12. Jarosław Stark  

13. Karolina Stępień  

14. Marta Stępień  

15. Włodzimierz Śledź  

W sesji udział wzięli także: 

− Burmistrz Miasta Sławno – Krzysztof Frankenstein, 

− Z-ca Burmistrza Miasta Sławno – Mieczysław Grabowski, 

− Skarbnik Miasta – Marek Malinowski, 

− Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego w Sławnie: Organizacyjnego – Daniel 

Wojniak, Spraw Społecznych i Edukacji – Marta Konfederak, Gospodarki Komunalnej 

i Inwestycji – Łukasz Wasik, Gospodarki Przestrzennej i Obrotu Nieruchomościami – 

Szymon Koprowicz, 

− radcy prawni – Maciej Jabłoński, Paweł Jóźwiak, 

− zaproszeni goście: Wojciech Ludwikowski (Prezes Zarządu Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o.),  Jacek Ścigała (Prezes Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Sp. z o.o.), Robert Jankowski (Prezes 

Zarządu Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.),  Krzysztof 
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Kowalczyk (Dyrektor Ośrodka Sportu i Rekreacji w Sławnie), Hanna Dobak (Dyrektor 

Miejskiej Biblioteki Publicznej w Sławnie), Małgorzata Szwec (Kierownik 

Środowiskowego Domu Samopomocy w Sławnie), Dominika Wróbel (Kierownik 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie), Aneta Świątek (Dyrektor Szkoły 

Podstawowej nr 2 w Sławnie), Beata Szultka (Dyrektor Przedszkola nr 2 w Sławnie),  

− przedstawiciel prasy. 

Listy obecności stanowią załączniki do protokołu. 

 

PORZĄDEK  POSIEDZENIA 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, stwierdzenie kworum, 

b) przyjęcie porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji – z 31 stycznia 2023r. 

2. Trybuna obywatelska. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały nr XXXVI/225/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 29 grudnia 

2021r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej  

w Sławnie – pkt został zdjęty z porządku sesji, 

b) powierzenia Miejskiemu Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Sławnie zadania 

własnego gminy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia 

zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Sławno umowy wykonawczej, 

c) ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu 

rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów oraz rodziców, 

d) udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu Sławieńskiego,  

e) zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 rok. 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez 

Miasto Sławno w 2022r. 

5. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie za okres 

od dnia 01.01.2022r. do dnia 31.12.2022r. 

6. Wnioski radnych. 

7. Zamknięcie sesji. 
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PRZEBIEG  POSIEDZENIA 

 

1. Sprawy organizacyjne 

 

a) Otwarcie sesji, stwierdzenie kworum 

 

Przewodnicząca otworzyła sesję, stwierdzając kworum i witając przybyłych. 

 

b) Przyjęcie porządku obrad 

Przewodnicząca zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku sesji punktu 3.a – projekt 

uchwały nie uzyskał pozytywnej opinii podczas posiedzenia wspólnego komisji stałych  

27 lutego 2023r.  

Bartosz Bukowski (1 minuta posiedzenia) zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku 

sesji dodatkowego punktu, związanego z uhonorowaniem Narodowego Dnia Pamięci 

„Żołnierzy Wyklętych”. Następnie rozpoczęła się dyskusja na temat powodu zdjęcia punktu 3.a 

oraz ww. wniosku radnego Bartosza Bukowskiego, w której udział wzięli: Marcin Bojaryn, 

Marzena Łużyńska, Ewelina Stach, Burmistrz Miasta Sławno, Maciej Jabłoński, Paweł 

Kopczyński, Bartosz Bukowski, Jarosław Stark. 

Głosowano w sprawie: Wniosek o zdjęcie z porządku sesji punktu 3.a - Podjęcie uchwały  

w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/225/2021 Rady Miejskiej w Sławnie z dnia 29 grudnia 

2021 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji Rady Miejskiej w Sławnie  

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

PRZECIW (2) Bartosz Bukowski, Ewelina Stach  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Marcin Bojaryn  

 

 

Ogłoszenie przerwy – trwała od godz. 9.18 do godz. 9.29. 

 

Po przerwie wznowiono obrady, a radny Bartosz Bukowski wycofał swój wniosek  

o poszerzenie porządku obrad sesji (ustalono, że wniosek zostanie uwzględniony w punkcie  

6 porządku). 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad z wprowadzoną zmianą 
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Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, Marzena Łużyńska, Dominik 

Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, Jarosław Stark, Karolina 

Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Ewelina Stach  

 

 

 

c) Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 31 stycznia 2023 r. 

 

Do protokołu uwag nie zgłoszono. 

 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji - z 31 stycznia 2023 r. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

2. Trybuna obywatelska 

W ramach trybuny obywatelskiej kolejno głos zabrali (od 31 minuty posiedzenia): 

- Wojciech Ludwikowski – odniósł się do przynależności do komisji stałych Rady i praw 

kontrolnych radnych, 

- Robert Jankowski – omówił sposób naliczania nowej taryfy dla ciepła, 

- Burmistrz Miasta Sławno – dopełnił wypowiedź Wojciecha Ludwikowskiego o dostępie 

radnych do informacji, 

- Mieczysław Siwiec – odniósł się do wniosku radnego Bartosza Bukowskiego ws. uczczenia 

pamięci Żołnierzy Wyklętych – prosił o wzięcie pod uwagę, że części z nich postawa nie była 

jednoznaczna. 
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3. Podjęcie uchwał 

a) Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXXVI/225/2021 Rady Miejskiej  

w Sławnie z dnia 29 grudnia 2021 r. w sprawie ustalenia składów osobowych stałych komisji 

Rady Miejskiej w Sławnie – pkt zdjęty z porządku sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej poinformowała, że poniższe projekty uchwał były omawiane 

na posiedzeniu wspólnym komisji stałych Rady Miejskiej 27 lutego 2023r. Zostały 

zaopiniowane pozytywnie. 

b) Podjęcie uchwały nr L/314/2023 w sprawie powierzenia Miejskiemu Przedsiębiorstwu 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w Sławnie 

zadania własnego gminy w zakresie gospodarki odpadami komunalnymi oraz wyrażenia zgody 

na zawarcie przez Gminę Miasto Sławno umowy wykonawczej 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie powierzenia Miejskiemu 

Przedsiębiorstwu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej spółka z ograniczoną 

odpowiedzialnością w Sławnie zadania własnego gminy w zakresie gospodarki odpadami 

komunalnymi oraz wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Miasto Sławno umowy 

wykonawczej 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

c) Podjęcie uchwały nr L/315/2023 w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu pojazdu, 

uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, uczniów 

oraz rodziców 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia stawki za 1 km przebiegu 

pojazdu, uwzględnianej przy obliczaniu zwrotu rodzicom kosztów przewozu dzieci, młodzieży, 

uczniów oraz rodziców 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallau , Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

d) Podjęcie uchwały nr L/316/2023 w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla Powiatu 

Sławieńskiego 

Radni nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Sławieńskiego 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

e) Podjęcie uchwały nr L/317/2023 w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 2023 rok 

Radni  nie mieli pytań.  

 

 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Sławno na 

2023 rok 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

4. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach 

awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych przez Miasto Sławno w 2022r. 

Radni otrzymali sprawozdanie w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

Głosowano w sprawie: Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na 

poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach i przedszkolach prowadzonych 

przez Miasto Sławno w 2022r. 
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Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (15) Marcin Bojaryn, Bartosz Bukowski, Joanna Iwko, Bożena Kallaur, Paweł Kopczyński, 

Marzena Łużyńska, Dominik Margielewski, Maciej Motyl, Marcin Podolski, Adam Poprawski, 

Ewelina Stach, Jarosław Stark, Karolina Stępień, Marta Stępień, Włodzimierz Śledź  

 

 

5. Informacja z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Sławnie za okres od 

dnia 01.01.2022r. do dnia 31.12.2022r. 

Informację radni otrzymali w ustawowym terminie. Nie mieli pytań. 

 

 

6. Wnioski radnych (od 49 minuty posiedzenia): 

1. Adam Poprawski – przypomniał, że 28 lutego obchodzony jest Międzynarodowy Dzień 

Chorób Rzadkich i zachęcał do wspierania rodzin w naszym mieście, wśród których są 

osoby z rzadkimi chorobami; 

2. Bartosz Bukowski – wniósł o uczczenie minutą ciszy pamięci Żołnierzy Wyklętych  

– powstano i uczczono minutą ciszy; następnie głos zabrała Przewodnicząca Rady 

Miejskiej w Sławnie, która poinformowała o złożeniu kwiatów z tej okazji następnego 

dnia i zaprosiła chętnych do przyłączenia się; 

3. Bartosz Bukowski – odniósł się do wypowiedzi wygłoszonych w ramach trybuny 

obywatelskiej: a) Prezesa MPEC poprosił o oszacowanie, ile poszczególny mieszkaniec 

korzystający z usług MPEC zaoszczędził względem taryfy dla ciepła, która ma być 

zmieniona; b) wspomniał, że z jego inicjatywy (radnego Bartosza Bukowskiego) nie 

miały miejsca żadne kontrole, a także wspomniał o sposobie zdobywania informacji 

przez radnego; 

4. Dominik Margielewski – podziękował w imieniu mieszkańców za naprawę nawierzchni 

na ul. Sienkiewicza; 

5. Burmistrz Miasta Sławno odniósł się do słów radnego Bartosza Bukowskiego, że każdy 

radny ma prawo dostępu do informacji niezależnie od przynależności do Komisji 

Rewizyjnej; 

6. Bartosz Bukowski – złożył wniosek o udostępnienie radnym protokołów pokontrolnych 

ze wszystkich kontroli prowadzonych wobec Burmistrza Miasta Sławno i wobec miasta 

jako Urzędu Miejskiego – z ostatnich trzech lat; Burmistrz odpowiedział, że nie ma nic 

do ukrycia, wszystkie dokumenty są dostępne i cieszy się, że po wielu latach pracy nie 

ma wobec niego żadnych zarzutów; 
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7. Ewelina Stach – zaprosiła radnych, Burmistrza i jego Z-cę na Osiedle Dzieci 

Wrzesińskich w celu weryfikacji stanu dróg na tym osiedlu (wiele nieremontowanych  

i zagrażających bezpieczeństwu mieszkańców); Burmistrz odniósł się, że w całym 

mieście potrzebna jest taka wizja lokalna dróg, choć wiele już zostało zrobione, również 

na ODW, a zależne jest to od finansów; radna Ewelina Stach zgłosiła wniosek do 

przewodniczącego Komisji Socjalnej o uwzględnienie w planie pracy tejże komisji 

wizji lokalnej stanu ulic na ODW, na co Paweł Kopczyński obiecał, że zostanie ten 

wniosek przedłożony na najbliższym posiedzeniu Komisji Socjalnej; Ewelina Stach 

przypomniała obietnicę Burmistrza, że podczas tej kadencji odnowi ulicę Żeromskiego, 

wspomniała również o stanie ulic Kraszewskiego i Moniuszki oraz dodała, że jeśli nie 

ma funduszy na remont kompleksowy ww. ulic – to prosi o jakąkolwiek poprawę ich 

stanu; Burmistrz odniósł się do tej wypowiedzi, że nie mówił, iż na pewno będzie 

remont ul. Żeromskiego w tej kadencji, tylko wyznaczył priorytety i zaliczył do nich  

ul. Żeromskiego, a kolejność wykonywania inwestycji zależy od pozyskiwania środków 

zewnętrznych;  

8. Skarbnik Miasta Sławno – przypomniał o procedurze uchwalania budżetu miasta  

i o tym, że żaden wniosek ze strony radnych o remont czy modernizację ulic na ODW 

nie wpłynął. 

    

 

7. Zamknięcie sesji 

Przewodnicząca Rady Miejskiej zamknęła sesję 28 lutego 2023r. 

 

 

 Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Sławnie 

Marzena Łużyńska  

 

 

Protokołowała Aleksandra Leśków 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  

 

 

 


